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Motie/amendement

Onderwerp: Verlichting fietspaden

De raad van de gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. 15 november 2017,
Overwegende dat:
· in de begroting (p.64) aandacht is voor het oplossen van verkeersknelpunten (uit de
Inventarisatie Knelpunten Ringbanenstelsel);
· fietsers tot de kwetsbaarste groep verkeersdeelnemers behoren;
· ondanks het voeren van goede verlichting op de fiets de zichtbaarheid van fietsers voor
andere weggebruikers vaak te wensen overlaat;
· fietsers een gevoel van onveiligheid ervaren bij fietsen over onverlichte trajecten (zoals op
aanzienlijke delen van de fietspaden langs de ringbanen het geval is);
· er tegenwoordig innovatieve en duurzame manieren van verlichting bestaan speciaal voor
fietspaden;
· een beleidsplan openbare verlichting (p.120) in voorbereiding is.

Draagt het College op:
· in het beleidsplan openbare verlichting expliciet te betrekken dat de fietspaden langs de
ringbanen goed worden verlicht.

En gaat over tot de orde van de dag.

Fractie D66,

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
O Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
Op dit moment is het verlichten van de fietspaden langs de ringbanen niet expliciet opgenomen in het 
conceptbeleidsplan. Daar waar wegverlichting aanwezig is profiteert het fietspad er van mee. Door de 
aanwezige hagen tussen de rijbaan en het fietspad is het mogelijk dat het licht niet voldoende op het 
fietspad schijnt. Ook zijn er nog enkele gedeelten langs de ringbanen waar totaal geen verlichting 
aanwezig is.

Het is nu technisch mogelijk om middels innovatieve verlichting de fietspaden te verlichten. Denk hierbij 
aan led-verlichting en het toepassen van aanwezigheidsdetectie. Echter, voorwaarde bij het toepassen van 
aanwezigheidsdetectie is wel dat de netbeheerder bereid is om de OV-netten te voorzien van 
kilowattuurmeters om het energieverbruik te registreren. Indien dat niet mogelijk is zullen er eigen netten 
langs de fietspaden aangelegd dienen te worden. Tevens zullen de extra lichtmasten in de bermen zorgen 
voor bijkomende kosten voor het onderhouden van de bermen.

Kortom: als expliciet in het beleidsplan openbare verlichting de fietspaden langs de ringbanen van extra 
verlichting dienen te worden voorzien, moet er wel bij de vaststelling van het beleidsplan extra kredieten 
hiervoor beschikbaar worden gesteld. De hoogte is op dit moment niet bekend. Hiervoor zal een 



inventarisatie moeten worden uitgevoerd. Deze inventarisatie neemt tijd in beslag. Momenteel zijn wij 
bezig met het conceptbeleidsplan openbaar verlichting en in dat kader zijn wij bereid deze motie over te 
nemen.


